
Referat fra møte i FAU ved Storetveit skole, 5.mars 2025 

Møte: 5.mars 2025 kl. 19.00-20.35  

Personalrommet 

 

Til stede: Rektor Eli Sture Handeland, Avdelingsleder Monika Solvig 

leder FAU Tom Løvik, og følgende klasserepresentanter: 

8A 
Dag Ove Vareberg 

8 B 
Tom Løvik 

8 C 
 

8D 
May Linn Nilsen 

8E 
Charlotte Rogne 

9A 
Sylvia Myklebust 
(og vara Arne 
Petter Drageset) 

9B 
Ørjan Ogne 

9C 9D 
 

9 E 
Stein Christian 
Mohn 

10A 
Siv Henriksen 
 

10B 10C 
  

10D 
Siri Anne 
Sønderland 

10E 
Linda Nielsen 

 

Møteleder: Tom Løvik 8B 

Referent: Tom Løvik 8B 

Sak Sakliste Lenker/info  Referat 

1 Oppmøte  
 

10 av 15 representanter møtte, og dermed var 
minstekravet for kvalifisert flertall ved 
vedtektsendringer (2/3) akkurat oppfylt ved 
enstemmige avgjørelser.  
Se sak 4 
(Arne Petter Drageset hadde som vararepresentant 
møterett, men ikke stemmerett da Sylvia Myklebust 
var til stede for klasse 9A)   

2 Monika Solvig om 
skoleball  

 
Avdelingsleder Monika Solvig orienterte om årets  
Skoleball, mandag 16.juni i Bønes Arena 
 
FAU sin oppgave er å skaffe foreldrevakter fra 9.trinn. 
Behovet er to «lag» med 10 foreldre i hvert lag, altså 
skal totalt 20 foreldre være i virksomhet den kvelden. 
Første vakt kl 18-21, andre vakt kl 21-24 
 
Foreldreoppgaven er å holde orden, bære inn mat, 
fylle på brus, rydde bord osv. Foreldre har også et 
ansvar for å følge med på mulig rus, uro osv. 
Skolen har egne representanter til stede som sørger 
for at oppmøtelister og tilstedeværelseslister blir 
korrekte, og at avtaler om når elevene kan forlate 
festen blir fulgt opp. Telefonlister til foreldre vil være 
tilgjengelige 
 
Monika Solvig orienterte om de siste års 
gjennomføring, og ga klart uttrykk for at 
organiseringen av ballet har funnet en form som 
fungerer godt for alle involverte. 
 
Alle MÅ være ute før midnatt grunnet alarm. 
 
En del av ryddingen på Bønes skjer dagen etter. 
Kanskje ved hjelp av 9.klassinger. 
 
FAU besluttet å ta utgangspunkt i å be om 4 foreldre 



fra hver klasse + 1 reserve 
 
FAU-leder har etter møtet bedt Monika Solvig om å 
sende ut påmeldingsskjema for foreldre gjennom Vigilo 
sent i april. FAU-representanter har ansvar for å følge 
opp og purre til alle plasser er fylt opp. 
 
Ordningen om at 9.klasseforeldre har ansvar ballet bør 
formidles til foreldregruppen allerede i 8.klasse. 

3 Storetveitfestivalen 
 

Monika Solvig orienterte om hvordan 
Storetveitfestivalen,  
tirsdag 17.juni (kl 15-18)  
er ment å være en slags utstillingsarena der elevene 
kan få vise frem hva de har jobbet med gjennom året. 
Alt fra sang, forestillinger, utstillinger, objekter, mat 
osv. FAU skal ha stand der den dagen. 
 
Familier venner og andre interesserte er hjertelig 
velkommen. Det må være klart og tydelig at det er for 
foreldre, og at det er det som er meningen.  
 
Dette kan vi formidle i FAU-gruppene, og skolen kan 
sende i Vigilo. Lærerne må snakke om dette i klassene. 

4 Vedtekter    I mangel av vedtekter har FAU laget vedtekter. 
Disse ble i dag enstemmig vedtatt med  nødvendig  
2/3 flertall av FAU-representantene. 

5 Valg av nestleder    Utsatt til neste møte og blir sannsynligvis avgjort ved 
loddtrekning blant representanter for 8.klasse og 
9.klasse. Dugnadsansvarlig og Ballansvarlig vil bli 
unntatt fra trekningen, om de ønsker det slik.  
FAU Storetveit Skole kan ikke la være å ha en 
nestleder. 
Representanter som ikke møter 2. april er likevel med 
i trekningen.  

6 Dugnad  
 

Dag Ove Vareberg 8 A er ansvarlig og styrer alt ved 
direkte kontakt med skolen. Dugnadsdato er satt til 
14 mai. 
Dette har alltid vært en greie for 8.klasse, og fungerer 
godt som sosialt tiltak for 8.klasses foreldre. 
Skolen kjøper inn planter og avklarer med Dag Ove 
Vareberg hva som er skolens ønsker. Så stiller foreldre 
med hageredskaper og gjør jobben. 

7 Rehabilitering av 
skolebygg  

 
Oppstartstid fortsatt uavklart 
Ulriken skole blir erstatningsskole. Avstanden hjem -
skole vil da bli endret for mange, og flere vil få gratis 
skoleskyss. 
Prosjektmidler settes fremdeles av fra kommunen, 
men ingen dato er satt for byggestart 

8  Temadag  
 

Temadagen for 8.klasses foreldre er gjennomført. Alt 
av nødvendig overførbar informasjon ligger i Spond 
FAU. 
Temadagen ble fint gjennomført med nesten fullt 
auditorium, på tross av at rommet holdt 10 graders 
varme. Opplegget kan trygt gjentas. Og kombinasjonen 
av Helsetjeneste, Politi og Utekontakten fungerer godt. 
Det kan være lurt å gi bidragsyterne litt instruksjon i 
tema, slik at for eksempel Utekontakten har hovedvekt 
på rus, mens politiet har hovedvekt på uro og 



kriminalitet, og at helsetjenesten kan fokusere på f. 
eks. psykisk helse/sosiale medier osv. 
Vi bør vurdere å legge temadagen til senhøst for 
8.klasses foreldre, da er kanskje effekten enda bedre. 

9 Eventuelt: 
 

Representantene hadde mange saker som var ønsket 
fremmet for behandling, men tiden strakk rett og slett 
ikke til. Derfor blir alle eventuelt-saker flyttet til  
neste FAU-møte onsdag 2.april. Her er likevel en rask 
oppsummering av hva som var ønsket diskutert.  
 
Eventuelt-sak 1 handler om forberedelse til valg av vgs- 
hospitering, skolebesøk, åpne dager og opplegg for 
foreldre. Er tilbudet godt nok og kommer informasjon 
om tilbudene lett nok frem til foreldregruppen 
 
Eventuelt-sak 2 handler om foreldresamtaler 
Mange foreldre er kritiske til hvordan disse 
gjennomføres. Meninger handler om  at de må bli 
lengre, må prioriteres høyere,  
at det er for lite info fra lærere og for mye 
presentasjon fra ungdommene  
 
Eventuelt-sak 3 handler om spisetid  
Foreldre og elever hevder den bli for kort. Samtidig må 
den ikke gå utover utetid. 
 
Eventuelt-sak 4 handler om skolevegring 
Sigrid Bardsley spørres om deltakelse på neste FAU-
møte 
 
Eventuelt-sak 5 handler om bruk av digitale verktøy i 
skoledagen. Hvor mye brukes Chromebook? Hvilke 
programvaremuligheter og -begrensninger finnes? 
Hvor bevisst er lærerne på bruk og misbruk? 
 
Eventuelt-sak 6 handler om bøker vs digitale verktøy 

10 Dialogmøte i april  
 

Til neste møte inviterer vi Elevrådsledelse og 
Miljøarbeider for å få snakket om alle Eventuelt-sakene 
over, og for å få bedre tak i hva som rører seg blant 
elevene på skolen for tiden. 

 

 

Neste FAU-møte onsdag 2. april kl 19 på personalrommet 

For FAU, 07.03.25 

Tom Løvik, referent 

 


